
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 12. marts 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 544
Påtænker ministeren at gå tilbage til det oprindelige beskyttelsesniveau i Danmarks hav-
strategiområder, som fastlagt af V-regeringen i 2016, eller er det fortsat planen at forringe 
beskyttelsesniveauet i havstrategiområderne, som angivet i udkast til havstrategiens ind-
satsprogram fra 2023?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Søren Egge Rasmussen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på soren.egge.rasmussen@ft.dk og til 
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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